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Katka Cachová stříbrná 
na mistrovství Evropy 
juniorů
>>> Úspěchu na mistrovství Evropy ju-
niorů podřídila Katka Cachová vše. Přes 
nepříjemné problémy se zády se účast-
nila mnoha závodů, ve kterých však ab-
solvovala jen některé disciplíny. Zdra-
votní indispozice jí nedovolila „jít“ celý 
sedmiboj, ale nechtěla vypadnout ze 
závodního rytmu. Na mistrovství v srb-
ském Novém Sadu se po celou dobu 
držela v popředí závodu. Před poslední 
disciplínou měla šanci i na zlatou me-
daili. „Před osmistovkou jsem slyšela, 
že Němka letos nic moc neběžela a že 
by to ještě mohlo vyjít,“ zavzpomínala 
Katka. Na atletické dráze agresivně za-
útočila na vedoucí pozici Carolin Schä-
ferové, ale přes osobní rekord 2:16.71 ji 
v konečném součtu bodů nepředstihla. 

Za 5660 bodů si tak na krk zavěsila stří-
brnou medaili. Po závodě českou repre-
zentantku mrzela jen nepovedená dál-
ka. „Poslední pokus byl k šesti metrům 
a přešlap malý,“ postěžovala si Katka na 
jeden centimetr, který ji připravil o zlato. 
Přesto byla spokojená: „Před měsícem 
a půl mě začala bolet záda. Teď po půl-
ce (běh na 800 metrů – pozn. redakce) 
mě nebolí nic,“ okomentovala po nároč-
ném závodě svůj zdravotní stav.

Lukáš Krpálek sbírá titul 
za titulem
>>> Lukáš v červenci absolvoval týdenní 
soustředění s Pavlem Petřikovem a tre-
nérem Petrem Lacinou, aby se připravil na 
další mezinárodní turnaj, který ho čekal 
v Maďarsku v polovině měsíce. Na turnaji 
měl v úvodu štěstí a vyšel na něj volný los. 
Do druhého kola tak postoupil bez boje. 
Tam porazil maďarského judistu nejdříve 
hodem na wazzary a následným hodem 
na záda. Ve třetím kole se Lukáš postavil 
proti Danielovi Dichev z Bulharska. S ním 
se český judista trápil, ale opět zvítězil. 
V semifi nále čekal Lukáše německý 
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judista Pier Borkowski. Český repre-
zentant provedl své oblíbené přetoče-
ní na zemi a udržel soupeře na lopat-
kách po dobu 25 sekund. Vítězstvím 
si zajistil fi nále s ukrajinským judistou. 
Hned v úvodu rozhodujícího zápasu se 
dostali k boji na zemi. Tam Lukáš kra-
luje a po perfektním přechodu a ná-
sledném držením se  mohl radovat 
z prvního místa na dalším mezinárodním 
turnaji.

Lukáš Koranda na čtyřkánoi 
bramborový
>>> V polské Poznani proběhlo ve dnech 
16. až 19. 7. mistrovství Evropy do 23 
let. Lukáš startoval v kategorii C4 a to 
na 1000 i 500 metrů spolu s Janem Lu-
ňáčkem, Václavem Dubským. Na po-
slední pozici se střídali Martin Egermaier 
(1000m) a Radek Miškovský (500m).

Ve čtvrtek čtyřkanoe postoupila přímo do 
fi nále na 1000 metrů, přestože v rozjížď-
ce měla velmi silné soupeře. „Postupovali 
jsme s šancí na dobrý výsledek,“ hodnotil 
čtvrteční výsledek Lukáš. V pátek čtve-
řice Čechů postoupila na poloviční trati 
z rozjížďky opět přímo do fi nále. V so-

botu se česká reprezentace postavila na 
start fi nále na 1000 metrů. „Finále se nám 
podařilo a obsadili jsme 4. místo, což bylo 
v dané konkurenci velmi dobrý a příjem-
ný výsledek,“ komentoval závod mladý 
kanoista. V nedělním fi nále na kratší tra-
ti se českým kanoistům už tolik nedařilo 
a skončili na sedmém místě.

Mistrovství světa juniorů bylo 
pro Tomáše Jandu blízko 

>>> Tomáš Janda se pečlivě připravoval 
na mistrovství Evropy juniorů, které se 
konalo v polské Poznani zároveň s mis-
trovstvím Evropy do 23 let. Ve čtvrtek 16. 
července zajel Tomáš skvěle rozjížďku 
na kilometrové trati. Skončil druhý a pří-
mo postoupil do fi nále. V sobotním fi nále 
pak skončil na osmém místě. „V průbě-
hu trati se mi celkem dařilo. Na průjez-
du pětistovkou jsem byl na šestém mís-
tě, několikrát jsem se pokusil zvednout 
tempo, ale neúspěšně. Vítr mi neustále 
způsoboval značné problémy s řízením 
lodi, foukal nepříjemně ze strany. Někde 
na posledních 250 metrech pak přišel 
poryv silnějšího větru, měl jsem obrov-
ské problémy udržet se alespoň v dráze 
a postupně jsem se propadl na osmé 
místo. S výsledkem jsem spokojený, ale 
mrzí mě, že jsem se nemohl úplně vy-
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dat,“ komentoval závod mladý kanoista, 
kterému těsně unikla nominace na mis-
trovství světa juniorů. Tam postupovalo 
prvních sedm závodníků. 
Na půlkilometrové trati postoupil v pátek 
17. července Tomáš z kvalifi kace do me-
zijízdy. Do fi nále se však ve své slabší 
disciplíně už nedostal.

Jediná Češka na juniorském 
mistrovství světa
>>> Závod Volvo Youth ISAF World 
Championship je považován za juniorské 
mistrovství světa. Pořádán je meziná-
rodní jachtařskou asociací a za každou 
lodní třídu se může zúčastnit jen jeden 
jachtař z jedné země. Českou republiku 
reprezentovala Markéta Audyová.

Hned první den závodu měli jachtařky 
naplánované dvě rozjížďky. „Foukalo 
kolem 20 uzlů. První rozjížďka tak pro 
mě byla opravdu hodně nepříjemná. 
Těžší holky byly v tomto větru prostě 
lepší. Dojela jsem na jednadvacátém 
místě,“ konstatovala Markéta. Ve druhé 
rozjížďce začal vítr slábnout a otáčet se. 
Pořadatelé tedy museli trať přestavět. 

České reprezentantce nová trať vyho-
vovala a výrazně si vylepšila umístění. 
Skončila šestá. Další den se kvůli větru 
nezávodilo vůbec. Třetí den se Markétě 
opět dařilo. První rozjížďku skončila na 
druhém místě, následující pak na čtvr-
tém. Celkově tak byla v mezinárodní 
konkurenci pátá. Čtvrtý den šampioná-
tu byl určen regeneraci. Tu si závodníci 
vzhledem k povětrnostním podmínkám 
ještě o den prodloužili. Šestý den se 
jely hned tři rozjížďky, aby jachtaři do-
hnali „ztráty“ z předchozích dnů. V prv-
ních dvou odjela Markéta svůj standard 
a skončila třináctá respektive čtrnáctá. 
Poslední se jí však nepodařila a skončila 
na šestadvacátém místě. Na závěrečný 
den byla naplánována už jen jedna roz-
jížďka. V ní Markéta zajela velice solidní 
desáté místo, což předznamenalo i její 
celkové umístění. V konečném součtu 
bodů skončila také desátá.

Smůla se lepí mladému 
triatlonistovi na paty
>>> Na začátku měsíce se Lukáši Ko-
čařovi nepovedlo mistrovství Evropy ju-
niorů v nizozemském Holtenu. Konečné 
52. místo bylo pro něj zklamáním. „Na-
štěstí mám ještě dva roky čas, než budu 
nejstarší. Tak snad to příští rok bude 
lepší,“ přijal neúspěch optimisticky mla-
dý triatlonista. Další závod absolvoval 
19. 7. v Brně. Smůla ho však ani zde 
neopustila. Při cyklistické části upadl 
a závod nedokončil.

Zdravotní komplikace 
biatlonistky roku 2008
>>> Veronika Vítková se v současnosti 
potýká s nepříjemnou nemocí, zánětem 
mozkových blan. Na dlouhou dobu je tak 
vyřazena z přípravy na další sezónu, bo-
hužel olympijskou. Držíme jí palce, aby 
se brzy uzdravila.
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